



RIB-ROOF Metaldachsystem  
*RIB-ROOF Metal Roofing System*

Material  
*Material*

Fläche  
*Area*

RIB-ROOF Speed 500 mit Gründach  
*RIB-ROOF Speed 500 with green roof*

Aluminium 1,00 mm Stucco dessinert  
*Aluminium stucco - embossed 1.00 mm*

440 m<sup>2</sup> Dach  
*440 sqm roof*

## 2018 Wohnhäuser Augsburg

Deutschland  
 Germany

Im Jahre 2018 wurden von Zambelli Reihenhäuser in einer Wohnhaussiedlung in Augsburg saniert. Dabei wurde ein bereits bestehendes Gründachsystem erneuert. Zum Einsatz kam nun das Metaldachsystem RIB-ROOF Speed 500 mit Hinterlüftung und einer „Urbanscape“-Dachbegrünung. Dieses Dachbegrünungssystem zeichnet sich insbesondere durch seine einfache Montage auf Flachdächern im Wohnungsbau oder aber auch auf Gewerbeobjekten in städtischen Gebieten aus. Durch die Verwendung eines Gründaches auf Wohnhäusern wie in der Stadt Augsburg können nicht nur die Niederschlagsentwässerungsgebühren eingespart werden. Mit diesen 440 m<sup>2</sup> Gründachfläche werden zusätzliche Flächen geschaffen, welche für das urbane Stadtklima genutzt werden können.

RIB-ROOF Fachverleger  
*RIB-ROOF Fachverleger*

Hummel  
 Bedachungstechnik GmbH,  
 Augsburg

Bauherr  
*Building owner*

Michaelis GmbH & Co. KG,  
 86916 Kaufering

## Residential Buildings Augsburg

In 2018, Zambelli redeveloped terraced houses of a housing estate in Augsburg. An already existing green roof system was renewed.

The metal roof system RIB-ROOF Speed 500 with back ventilation and an „Urbanscape“ green roof was used. This roof greening system is characterised in particular by its simple installation on flat roofs in residential construction or on commercial buildings in urban areas. By using a green roof on residential buildings such as those in the city of Augsburg, not only the rainwater drainage fees can be saved. With this 440 sqm green roof area, additional areas are created which can be used for the urban climate.



Zambelli RIB-ROOF GmbH & Co. KG phone +49 99 31 8 95 90 - 0  
 Hans-Sachs-Straße 3 + 5 fax +49 99 31 8 95 90 - 49  
 94569 Stephansposching e-mail [rib-roof@zambelli.de](mailto:rib-roof@zambelli.de)  
 GERMANY www [zambelli.com](http://zambelli.com)

**zambelli**

EINFACH FUNKTIONELL BEDACHT